
 
 
 
 

Generalforsamling Ejby Motion 2025 

Dato: 5. marts 2025 
Tid: Kl. 19:00-20.00 
Sted: Ejby Idrætsforenings Klubhus 
Referent: Mia Søderlund 

 
Dagsorden: 

1) Valg af dirigent 
• Michala valgt til dirigent 

 
2) Godkendelse af dagsorden 

• Dagsorden godkendt 
 
3) Formandens beretning v/Jonas Bach 

 
4) Fremlæggelse af regnskab til godkendelse - v/ Pia Larsen 
 

• Spørgsmål til regler for egenkapital. Må foreningen have så stor en egenkapital. Bestyrelsen 
arbejder på udvidelse af motionens lokaler og i den forbindelse, skal der bruges kapital. 

• Spørgsmål til om maskinerne er leaset eller ejet af foreningen. Alt er ejet af foreningen.  
  

5) Fremlæggelse af budgetforslag for det igangværende regnskab - v/Pia Larsen 
• Ingen spørgsmål eller kommentarer 

 

6) Indkomne forslag  
• Bestyrelsen rejser forslag på at en del af egenkapitalen benyttes til udvidelse af 

lokaler til motionen. Spørgsmål om hvad denne lokaleudvidelse skal bestå af og til 
hvilke medlemmer. Dette skal imødekomme alle medlemmer både hold og 
centeret. Afstemning om at øremærke pengene til udvidelse, og når bestyrelsen 
har mere konkrete forslag til udvidelsen, tages dette forslag til medlemmerne til 
afstemning. Afstemningen om øremærkning af penge til udvidelse godkendes. 

• Spørgsmål til lån til padelbane.  Da vores egenkapital er stor har bestyrelsen 
vedtaget på bestyrelsesmøde at foreningen vil låne penge til IF bygger en 
padelbane.  
 
 

7) Valg til afdelingsbestyrelsen 
 

• Bestyrelsesmedlem Jonas Bach - på valg 2 år – ønsker genvalg – Jonas er genvalgt 



• Bestyrelsesmedlem Pia Larsen - på valg 2 år – ønsker ikke genvalg - Karin Andersen er valgt til 
bestyrelsen 

• Bestyrelsesmedlem Rolf Bredgaard på valg 2 år – ønsker genvalg – Rolf er genvalgt 
• Bestyrelsesmedlem Mia Søderlund - ikke på valg 
• Bestyrelsesmedlem Johnny Bach - ikke på valg 
• Bestyrelsesmedlem Jeanne Zaar - ikke på valg  
• Suppleant til bestyrelsen – Pia valgt ind som suppleant 

 
 

8) Eventuelt 
• Ingen punkter 

 
 
Formandens beretning:  
Velkommen til alle de fremmødte. 

 
I 2024 blev vi klogere. Vi blev klogere. Gennem de sidste par år har vi mærket sårbarheden tæt på. Vi har 
efterhånden erfaret, hvad det vil sige at starte fra bunden. Der er ingen af os i Motionscenter Ejby, hverken 
bestyrelse, instruktører eller andre former for frivillighed, der er ude på at opfinde 
den dybe tallerken, når viden går tabt eller blive glemt, men det kunne da være rart, hvis man kunne finde en 
gammel tallerken, eller i hvert fald bare leret til at kunne lave en ny. 

 
Derfor har vi brugt noget af året på at sikre os, at det vil være nemmere for de fremtidige 
bestyrelsesmedlemmer at køre motionen videre. 

 
Vi lærte også, at vi ud over hallens lokaler, kunne benytte os af skolens lokaler. 

 
I forbindelse med adgang til selv at kunne booke lokaler på skolen eller i hallen, har det åbnet for muligheden 
for at planlægge medlemsarrangementer. Det kunne være et foredrag, et kursus eller en social komsammen 
for at styrke fællesskabet. Desværre fik vi ikke eksekveret på disse muligheder, men det er klart noget vi håber 
på kan blive en større del af hvad vi kan tilbyde. Til det vil jeg også minde jer om, at man ikke behøve at være 
instruktør eller bestyrelsesmedlem, for at kunne gøre et frivilligt stykke arbejde, der styrker 
fællesskabsfølelsen, som bekendt bærer foreningslivet. Vi er mere end villige til at hjælpe med at booke 
lokaler, spare eller hjælpe med praktiske gøremål forud for et arrangement, hvis I selv har en tovholder, der 
leverer slutproduktet. 

 
Vi påbegyndte og afsluttede at skabe en hjemmeside. Mia vores bestyrelsesmedlem var primus motor for 
dette projekt, og vi er meget tilfredse med resultatet og føler nu, at vi kan tilbyde en 
professionel måde at præsentere vores allesammens motionscenter på. Nogle af de fokuspunkter vi havde 
var, at det skulle være nemmere for nuværende og kommende medlemmer at finde informationer om os 
ligesom det skulle være nemmere at kunne komme i kontakt med os. Jeg kan med sikkerhed sige, at vores 
kontaktformular virker og det sætter flere medlemmer i kontakt med os. I og med vi ikke har modtaget nogle 
klager vedr. hjemmesiden, så vælger jeg at have den frækhed og sige, at medlemmerne også er tilfredse. 



Igen i år satte vi ny rekord for antallet af medlemmer i motionen. Vi er meget glade for at 
tilslutningen er så stor, og at den kun bliver større. Vi prøver for alt i verden at imødekomme det 
ansvar der følger med det. Derfor er det ikke nogen hemmelighed, at vi hele tiden prøver at finde ud af, hvordan vi 
kan skabe mere plads. Skal vi rykke motionen? Skal vi undersøge mulighederne for at bygge nyt? Eller andre ideer. 
Den mest nærliggende ide var at bygge ud. Desværre ejer vi ikke 
hallen, så vi kan ikke selv vælge hvilken vej det skal gøres. De to oplagte muligheder var enten ud over 
parkeringspladsen eller at udnytte de skunke vi for nuværende benytter til opbevaring. Efter opbakning fra 
hovedforeningen, en lille tilfældighed, og et ENORMT arbejde fra Ejbys 
repræsentant ved Skovbohallerne, Sten Bang Christensen, er der i starten af 2025 fremsendt et 
myndighedssæt til Køge kommune, vedr. udvidelse af motionscenteret ved at rejse vores skunke til kviste. Det vil give 
os snevært omkring 40 m2 mere. Der er desværre ikke noget der er besluttet endnu. Køge Kommune skal først 
godkende det og give Skovbohallerne byggetilladelse før 
projektet kan påbegyndes. 

 
Jeg er håbefuld for udviklingen af et moderne og tidssvarende motionscenter, der forhåbentlig kan konkurrere med 
kommercielle centre. 

 
Til slut vil jeg takke de instruktører og bestyrelsesmedlemmer og regulerer medlemmer, der er med til at gøre 
Motionscenter Ejby, til det det er. Jeg vil samtidig opfordre de personer, der ønsker at 
Motionscenter Ejby skal vare ved, at melde sig under fanerne. 
 
 


